
Föreningen Ödåkraregionens Framtid 
     

Styrelse-och arbetsmöte  

Tid:   2015-12-02 19.00 -20.30  

Plats:  Scoutlokalen  

Närvarande:  Tove Haugen Pihl, Valto Pedersen, Eva Zander, Rolf Pihl, Arne Svensson,  

Leif Magnusson, Lars-Åke Jönsson. 

 

Anteckningar.  

 

1. Mötet öppnades av Eva Z.  

 

2.  Dagordningen fastställs.  

 

3.  Tillbakablick på anteckningar från föregående möte. 

  

4.  Aktiviteter.  

 a)  Planerade: Valto hämtar medlemsbladen hos EGE-kopia. Arne adresserar och levererar till

 utdelarna samt skickar mejl enligt e-postlistan. 

 Den 3 december är det samrådsmöte angående järnvägsplan och stadsplan för Ödåkra 

 station på biblioteket. De som kan besöker. 

 b)  Genomförda: Leif redogjorde för uppföljningsmötet efter årets Duvestubbedag. Inför nästa 

 års Duvestubbedag ska planeringsgruppen förstärkas med Lars N från FHF och två 

 personer från Starke Tufve kommittén. Leif kallar till möte i januari.  

 

5.  Medlemsläge och ekonomi.  

 Ingen ändring sedan förra mötet.  

 

6. Kalendrar. 

Sabina säljer kalendrar i bageriet. Arne meddelar de som beställt och lämnar ut dessa. 

 

7.  Tom lokal i centrum. 

Folktandvården kommer att flytta från Ödåkra centrum till Väla under våren – försommaren 

2016 och lokalen blir ledig. Den kan vara ett alternativ till scoutlokalen som är tänkt att rivas. 

Vi pratade med Kristin från scouterna som också hade möte idag och de kan också tänka sig 

detta om kostnaden blir rimlig och de får tillgång till förvaringslokaler för materiel i källaren. 

En kombination med kommunalt driven träffpunkt och funktion som föreningshus på kvällen 

vore optimal. ÖrF kan samarbete även med SPF och Lions med om detta. 

 

8.  Att ta upp på nästa möte. 

 Föreningens svar på detaljplan för Ödåkra station. 

 

9. Övriga frågor. 

      Inga övriga frågor togs upp. 

 

10. Mötet avslutas 

     Nästa möte är den 12 januari 2016. Observera att vi har ändrat mötesdag till tisdagar. 

 

Vid anteckningarna 

 

 

Arne Svensson 


